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Krakowskie Stowarzyszenie Miłośników Opery „Aria” obchodzi w tym roku jubileusz 15-lecia istnienia.

Takie okrągłe rocznice to zawsze dobra okazja, by opowiedzieć o swojej działalności coś więcej i

zaprezentować się większemu gronu osób. Podczas posiedzenia Komisji Kultury i Ochrony Zabytków z

działalnością stowarzyszenia zapoznali się krakowscy radni. 

 

15-letnią historię „Arii” zaprezentowała prezes Stowarzyszenia Elżbieta Gładysz. Jak mówiła,

działające od listopada 2004 roku, Stowarzyszenie Miłośników Opery ARIA jest ewenementem

w  skali Polski. Skupia wokół siebie blisko 200 osób różnorakich zawodów, których serca biją dla

opery. Najjaśniejszym punktem działalności Stowarzyszenia są otwarte dla publiczności

„Spotkania z Artystą”. Na zaproszenie stowarzyszenia w spotkaniach brały udział największe

gwiazdy m.in.: Wiesław Ochman, Teresa Żylis-Gara, Mariusz Kwiecień, Małgorzata Walewska,

Alicja Węgorzewska, Andrzej Dobber, Artur Ruciński i inni. Stowarzyszenie wydało także 23

numery kwartalnika „Aria”, w których pełno jest ciekawych tekstów o świecie operowym.

Elżbieta Gładysz organizuje także wyjazdy stowarzyszenia na spektakle operowe w Polsce i

zagranicą. Członkowie „Arii” byli już m.in.: w MET w Nowym Jorku, w Chicago, na Florydzie, a

także w wielu teatrach operowych Europy. Jak spuentowała prezes Elżbieta Gładysz -

działalność Stowarzyszenia przyczynia się do popularyzacji sztuki operowej jako takiej.

Po zapoznaniu się z prezentacją radnym przedstawiony został Raport o stanie Gminy 2018.

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta

Krakowa wotum zaufania. (BS)
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